

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3657279

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	07/15/2015

CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
CHIP STAR LTD.	07/15/2015

RECEIVING PARTY DATA

Name:	EPISTAR CORPORATION
Street Address:	5 LI HSIN 5TH RD., SCIENCE BASED INDUSTRIAL PARK
City:	HSINCHU
State/Country:	TAIWAN

PROPERTY NUMBERS Total: 9

Property Type	Number
Application Number:	14187438
Application Number:	13178108
Patent Number:	9148916
Application Number:	12430591
Patent Number:	7467897
Application Number:	60380287
Patent Number:	7253388
Patent Number:	7213978
Patent Number:	7209235

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (703)621-7155

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Phone: 703-621-7140

Email: mailroom@mg-ip.com

Correspondent Name: MUNCY, GEISSLER, OLDS & LOWE, P.C.

Address Line 1: 4000 LEGATO ROAD

Address Line 2: SUITE 310

Address Line 4: FAIRFAX, VIRGINIA 22033

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	5610/0314M
NAME OF SUBMITTER:	JOE MCKINNEY MUNCY

PATENT

SIGNATURE:	/Joe McKinney Muncy/
DATE SIGNED:	12/14/2015
Total Attachments: 3 source=2015-11-24 document - Chip Star merged into Epistar#page1.tif source=2015-11-24 document - Chip Star merged into Epistar#page2.tif source=2015-11-24 document - Chip Star merged into Epistar#page3.tif	

(Translation)
Original

File number :
Retention year cycle :

CORRESPONDENCE

Science Park Administration, Ministry of Science and Technology

Address : No. 2, Xinan Rd., E. Dist.,
Hsinchu City, Taiwan, R.O.C.
Liaison : CHANG, LI-HSIN
Contact Tel. : 03-5773311, ext. 2415
E-mail : angela2745@sipa.gov.tw
Fax : 03-5788032

300 P2-Registered mail
CHIP STAR Ltd. (representative: PricewaterhouseCoopers Taiwan, CPA WANG,
WEI-CHEN)
E-1B, No. 1, Lixing 1st Rd., Hsinchu City, Hsinchu Science and Industrial Park

Recipient: CHIP STAR Ltd.

Issue Date : July 15, 2015
Document issuance reference No. : Zhu-shang-zi No. 1040020412
Classification : general forwarding
Confidentiality and declassifying criterion or duration of confidentiality:
Enclosure :

Subject: please be advised that of your company (with the business registration No.: 28113223) has applied to merge with Epistar Corporation and disbandment registration filing, it has been approved for registration.

Description:

- I. The correspondence is made to reply your company representative PricewaterhouseCoopers Taiwan's zi-shui-zi No. 15005047 application on July 9, 2014.
- II. Registered company address: No. 9, Lixing 4th Rd., Hsinchu City, Hsinchu Science and Industrial Park
Person in charge: CHOU, MING-CHUN
Business Registration No.: 28113223
- III. Please apply with the taxation collection agency where the business is located to file for a business cancellation registration within 15 days from the case approval date, in accordance with pertinent tax law regulations.
- IV. When contesting the ruling, please present a statement of appeal per the Appeals Law, and as per stipulated under article 14 and article 58 of said law, the appellant is to prepare a statement of appeal within 30 days from the following day the ruling has been delivered (based on the actual date the statement of appeal is received, rather than the postal forwarding date), whereby the office (at address: No. 2, Xinan Rd., Hsinchu City) is to file for an appeal with the Ministry of Science and Technology.

Original : CHIP STAR Ltd. (representative: PricewaterhouseCoopers Taiwan, CPA WANG, WEI-CHEN)
Also notify : Certified Public Accountant, Republic of China; National Taxation Bureau of the Northern Area, Ministry of Finance; National Taxation Bureau of the Northern Area, Ministry of Finance, Hsinchu Branch; Hsinchu Operation Section, Service Division Unit 2, Taipei Customs, Customs Administration, Ministry of Finance; Planning Section, Investment Section, Environmental and Security Section, Industry/Commerce Section, Construction Section, Building Management Section, Secretarial Office of the Bureau; Hsinchu Science Park Office, the Information Section, Ministry of Science and Technology; Fire Brigade; Security Protection Division of Industry/Commerce Section;

First Company of Third Brigade, Special Police Second Headquarters, National Police Agency,
Ministry of the Interior

TU, CHI-HSIANG
Office Director

The case has been authorized to the section head for ruling and execution per the government hierarchy responsibility scheme regulations.

Office document paper for Science Park Administration, Ministry of Science and Technology

Page 1, totaling 1 page

正本

檔 號：

保存年限：

科技部新竹科學工業園區管理局 函

地址：新竹市東區新安路2號

聯絡人：張莉昕

聯絡電話：03-5773311 轉 2415

電子郵件：angela2745@sipa.gov.tw

傳 真：03-5788032

300 P2-掛號

元芯光電股份有限公司(代理人資誠聯合會計師事務所

所 王偉臣會計師)

新竹科學工業園區新竹市力行一路1號E-1B

受文者：元芯光電股份有限公司

發文日期：中華民國104年7月15日

發文字號：竹商字第1040020412號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：

主旨：貴公司(統一編號：28113223)申請與晶元光電股份有限公司合併解散登記一案，准予登記，請查照。

說明：

- 一、復貴公司代理人資誠聯合會計師事務所104年7月9日資稅字第15005047號申請書。
- 二、公司所在地：新竹科學工業園區新竹市力行四路9號
負責人：周銘俊
公司統一編號：28113223
- 三、請於本案核准日之日起15日內依相關稅法規定向所在地稅捐稽徵機關申辦營業註銷登記。
- 四、如不服本處分者請依訴願法提起訴願，爰依該法第14條及第58條規定，自本處分書送達之次日起30日內(以實際收受訴願書之日期為準，而非投郵日)，繕具訴願書，送由本局(地址：新竹市新安路2號)向科技部提起訴願。

正本：元芯光電股份有限公司(代理人資誠聯合會計師事務所 王偉臣會計師)

副本：社團法人中華民國會計師公會全國聯合會、財政部北區國稅局、財政部北區國稅局新竹分局、財政部關務署臺北關業務二組新竹業務課、本局企劃組、投資組、環安組、工商組、營建組、建管組、秘書室、科技部資訊處竹科辦公室、消防隊、工商組安全防護科、內政部警政署保安警察第二總隊第三大隊第一中隊

局長 杜 啟 祥

本處依照分層負責規定
授權科長代行